



School Council's Investment in Education



On behalf of Sir John A. Macdonald Public School, the School Council would like to thank the parents for supporting the school's various initiatives throughout the year. We recognise that offering a quality education grounded in sound ethical principles and respect for diversity is important to all. As parents, we make sacrifices every day to ensure our children are receiving the best of what we can offer. Today, we are asking you to further support the school so that we can continue to provide the highest level and quality of education and experience for our children.

This is your chance to make a difference!

Since opening in September 2012, the SJAM community has grown significantly from 312 children to 680 children - a compound annual growth rate of almost 22%! Your support has resulted in the enhancement of several initiatives ranging from music to technology. Over the last 2 years, the school was able to purchase 3 iRover SMARTboards, 5 laptop computers and various musical instruments for a total investment of almost \$10,000! **In 2016-17, the school has plans to purchase over 30 computers and more musical instruments.**

Last year, we raised almost \$6000! This year, we need your help in raising \$7,500 to support the school.

You can donate to specific areas such as the exterior equipment, technology, music or wherever it is needed most as determined by the school.

Donations are accepted using the form below and cheque payable to Sir John A. Macdonald PS (preferred). Alternatively, families wanting to donate online using [School Cash Online](#) should contact the main office for assistance.

A. Family Information*

Parent / Guardian's Name: _____ Telephone: _____

Mailing Address: _____

Tax receipts for donations greater than \$25.00 will be provided in the name of the individual listed in the "Family Information" section.

B. Student Information

Student Name: _____ Teacher / Grade: _____

Student Name: _____ Teacher / Grade: _____

Please complete only one form per family and write the student's name on the back of the cheque. Attach your cheque to the form and submit it to a teacher or directly to the school office.

C. Investment in Education

Long-term investment contributions	School Exterior Enhancements Examples include a play structure, outdoor classroom, and other outdoor equipment	\$
Medium-term contributions	Technology The York Region District School Board will contribute \$1 for every \$1 raised up to a limit of \$6,250.	\$
	Music This includes instrument purchases, rentals and maintenance.	\$
Open contributions	Donation towards any area of greatest need as determined by the school and school council while considering input from you.	\$
TOTAL CONTRIBUTION		\$

Please return this form along with your cheque to the school by **Friday, December 2nd, 2016**. Kindly make cheques payable to Sir John A. Macdonald Public School.

We thank you for your support of Sir John A. Macdonald Public School's Investment in Education program. For any questions, please contact the School Council at: sir.john.a.macdonald.ps@sc.yrdsb.ca



齊心同建美好校園和社區!

Investment in Education -教育投資項目 2016-2017 學年捐款表格



在過去的一年裡, SJAM 學校的各項活動都得到了家長們的大力支援, 校委會謹代表 SJAM 向各位家長表示誠摯的謝意。良好的道德規範和對多元文化的尊重是高品質教育中不可分割的一部分。作為家長, 我們都不介意在日常生活做出一些妥協, 盡我們所能提供孩子們最好的一切。今天, 為了共同的目標-提供孩子們最高品質的教育和學習經歷, 我們需要你們的共同協作。

改變-從我做起

自從 SJAM 2012 年 9 月建校以來, 學生人數從 312 名大幅增長到如今的 **680** 名, 年增長率超過 **22%**。過去幾年中, 家長們在經濟上的支援讓學校購買了更多樂器和科技設備。具體來說, 過去 2 年裡, 學校已經購買了 3 部 iRover 聰明板, 5 部手提電腦及多種樂器, 總投資額將近 \$10,000! 在 2016-2017 學年, 學校計畫購置 30 部電腦和更多的樂器。

在去年的籌款活動中, 我們收到近 \$6,000 捐款, 為了順利完成今年的各項計畫, 我們今年的籌款目標是 \$7,500. 你可以自由選擇特定的投資方向, 比如戶外設施, 科技設備, 樂器, 或者由學校決定最需要資金投入的地方。

你可以通過完成以下表格附上支票(推薦), 或者聯繫學校辦公室, 通過網上支付 [School Cash Online](#) 捐款。

A) 家庭資料

家長/監護人姓名: _____ 電話: _____

地址: _____

***捐款\$25 以上將獲得退稅收據, 退稅收據會用家庭資料所提供的姓名。**

B) 學生資料

學生姓名: _____ 老師/級別: _____

學生姓名: _____ 老師/級別: _____

每個家庭只需填寫一個表格, 請在支票背面寫上您孩子的姓名。請將您的支票和表格, 提交給老師或直接交到學校辦公室。

C) 「教育投資」項目

長期項目	戶外設施: 學校所需戶外活動場地、露天教室, 康樂設施等。	\$
中期項目	科技設備: 約克區教育局在此項的撥款會作對等金額捐助, 最高至 \$6,250。	\$
	音樂設備: 捐款將用作支援音樂課所需, 如購買、租用或維修樂器等	\$
其他項目	家長建議或由校方決定校園最需要改善的地方 請注明 _____	\$
	捐款總數	\$

請於 **2016 年 12 月 2 日星期五**前遞交表格和捐款。支票抬頭請填寫 Sir John A. Macdonald Public School。

非常感謝您對教育投資專案的支援, 如果您有任何疑問, 歡迎聯繫校委會 sir.john.a.macdonald.ps@sc.yrdsb.ca